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Abstract (en)
The invention relates to a table with a movable worktop (3) on a table frame (5) provided with legs and preferably made of solid wood. The worktop
(3) can be simultaneously adjusted horizontally in a rectilinear longitudinal guide arrangement (31) and into an angled position relative to the
horizontal about a pivot (17) in the front region of the longitudinal guide arrangement (31) via a generally wedge-shaped guide strip arrangement
(13). This invention provides a table with a movable worktop (3) which can be handled in a simple and space-saving manner and can be adjusted to
an ergonomically favourable position, simultaneously horizontally and vertically relative to the support plane on the table frame (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Tisch mit einer beweglichen Arbeitsplatte (3) auf einem mit Beinen versehenen Tischgestell (5), vorzugsweise
aus Massivholz. Die Arbeitsplatte (3) ist gleichzeitig in horizontaler Richtung in einer geradlinigen Langsführungsanordnung (31) und in eine
angewinkelte Stellung in bezug zur Horizontalen um einen Drehpunkt (17) im vorderen Bereich der Längsführungsanordnung (31) über eine im
allgemeinen keilförmige Führungsleistenanordnung (13) verstellbar. Durch diese Erfindung wird ein Tisch mit einer beweglichen Arbeitsplatte (3)
geschaffen, die auf einfache und platzsparende Weise handhabbar ist und in eine ergonomisch günstige Stellung gleichzeitig horizontal und vertikal
in bezug zur Auflageebene auf dem Tischgestell (5) verstellbar ist. <IMAGE>
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